
Zápis z jednání představenstva ze dne 22. 09. 2020 

Přítomní členové  

● Adam Mitrenga (předseda)  

● Ivana Šetmaňuková (místopředsedkyně) 

● Lukáš Střelka (zástupce SIN) 

● Martin Květoň 

● Jakub Burdych  

 

Hosté  

Jiří Kapoun, Miroslav Čáp, Pavel Valach, Jiří Martinů, Jiří Pakosta, Daniel Frnkas, Laura 
Luisa Palevičová(online) 

Program schůze 22. 9. 2020 

1. Schválení programu schůze 
 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 

3. Evidence jednotlivých správců 

4. Přiznání aktivního členství za ZS 2020/21 

5. Uzavření rozpočtů za LS 2019/20 

6. Schválení rozpočtů na ZS 2020 

7. Rezignace členů představenstva 

8. Vyhlášení termínu doplňovacích voleb 

9. Otevření a přístup MM/posilovna  

10.  Plán akcí na zimní semestr 

11. Nové reproduktory do MM a na párty 

12. Výjezdní zasedání 

13. Jednací řád představenstva 

14. Prostředky na odkup switche EX3400 od Silicon Hillu 

15. Nákup a výměna klimatizace v serverovně 



16. Zapůjčení síťových zařízení a majetku klubu Buben 

17. Různé 
a. Domluvení termínu příští schůze 

Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena 19:27 předsedou Adamem Mitrengou. 
 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do 
konference představenstva 22. 09. 2020 19:03. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis z předchozí schůze 26. 11. 
2019 ve znění zaslaném do konference představenstva 22. 09. 2020. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Evidence jednotlivých správců 

Pro ujasnění v následujících bodech shrneme správce jednotlivých místností 
a) Posilovna - Martin Květoň, Matěj Hála 
b) Kolárna - Jakub Burdych (hledáme nové členy) 
c) Sauna - Ivana Šetmaňuková 
d) Účetní - Ivana Šetmaňuková 
e) Správce sportovního vybavení a správce deskových her - Kristýna Knopfová 
f) Správce MM - Lukáš Bureš, Miroslav Čáp, Martina Tvrzická 
g) Správce Labu - v řešení 
h) Správce grilskladu - Lukáš Střelka  
i) Správce sociálních sítí - Jana Cerulová 
j) Kufrárna - Miroslav Čáp, Jiří Pakosta, Daniel Frnka  
k) Vedoucí síťové sekce - Pavel Valach  
l) Admini - Marcel Petráň, Filip Kučera, Jiří Martinů, Tomáš Dostál, Kateřina 

Macková, Filip Hemerka 



m) Diskonektor - Pavel Valach  
n) Správce tiskárny - v řešení 
o) Správce kelímků - Jakub Burdych  
p) PR sekce - Jakub Burdych, Richard Benda, Denisa Křepelková  
q) HR sekce - Jiří Kapoun 

 
 
 

4.Přiznání aktivního členství za ZS 2020/21 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje uvedený seznam vedoucí jednotlivých 
sekcí: PR sekce - Jakub Burdych, HR sekce - Jiří Kapoun, Vedoucí síťové sekce - Pavel Valach, 
Vedoucí sportovní sekce - Martin Květoň. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
Valach Pavel - 20274 
Kapoun Jiří - 21173 
Šetmaňuková Ivana - 21066  
Květoň Martin - 21078 
Benda Richard - 20983 
Bureš Lukáš - 21077 
Petráň Marcel - 22245 
Burdych Jakub - 21424 
Střelka Lukáš - 22320 
Mitrenga Adam - 21810 
Křepelková Denisa - 21068 
Knopfová Kristina - 22571  
Čáp Miroslav - 20710  
Cerulová Jana - 22492  
Tvrzická Martina - 22500  
Pakosta Jiří - 22862  
Frnka Daniel - 22863  
Kučera Filip - 22820  
Martinů Jiří - 22855  
Dostál Tomáš - 22623  
Macková Kateřina - 22814 
Hemerka Filip - 22854 
 



Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje udělení aktivního členství výše 
uvedeným členům.  
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 4 - Proti 0 - Zdrželo se 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 

5. Uzavření rozpočtů za LS 2019/20 

Rozpočet Výše rozpočtu Vyčerpáno 

K čerpání 
zbývá Správce 

Obecný rozpočet 10 000.00 Kč 852.00 Kč 9 148.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Admini 35 000.00 Kč 26 268.60 Kč 8 731.40 Kč Ivana Šetmaňuková 

Posilovna 26 000.00 Kč 1 698.00 Kč 24 302.00 Kč Martin Květoň 

PR 38 000.00 Kč 11 611.28 Kč 26 388.72 Kč Jakub Burdych 

MM 6 000.00 Kč 3 417.00 Kč 2 583.00 Kč Lukáš Bureš 

Deskovky 4 000.00 Kč 0.00 Kč 4 000.00 Kč Lukáš Bureš 

LAB 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Kolárna 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Jakub Burdych 

HR 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Celkem 122 000.00 Kč 43 846.88 Kč 78 153.12 Kč  

 

6. Schválení rozpočtů na ZS 2020 

Vyjdeme z rozpočtů z předešlého roku, žádný rozpočet se navyšovat nebude viz Tab 
nad. Novým správcem rozpočtů pro MM a zároveň Deskovek se stal Lukáš Střelka. 
 

Rozpočet 

Výše 
rozpočtu Vyčerpáno K čerpání zbývá Správce 

Obecný rozpočet 10 000.00 Kč 1 519.50 Kč 8 480.50 Kč Ivana Šetmaňuková 



Admini 35 000.00 Kč 24 385.84 Kč 10 614.16 Kč Ivana Šetmaňuková 

Posilovna 26 000.00 Kč 7 658.00 Kč 18 342.00 Kč Martin Květoň 

PR 38 000.00 Kč 0.00 Kč 38 000.00 Kč Jakub Burdych 

MM 6 000.00 Kč 0.00 Kč 6 000.00 Kč Lukáš Střelka 

Deskovky 4 000.00 Kč 0.00 Kč 4 000.00 Kč Lukáš Střelka 

LAB 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Kolárna 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Jakub Burdych 

HR 1 000.00 Kč 0.00 Kč 1 000.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Klimatizace 40 000.00 Kč 39 954.00 Kč 46.00 Kč Ivana Šetmaňuková 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočty na ZS 2020/2021 ve znění 
uvedeném výše. 
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5  - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

7. Rezignace členů představenstva 

Laura Luisa Palevičová zaslala svou rezignaci do konference klubu Sincoolka a tím byla 
její rezignace schválena. Lukáš Bureš pozbyde své funkce ke dni 5.10.2020, jelikož se 
odstěhoval z koleje, zbyla mu funkce správce MM. Do představenstva se nedostal žádný 
nový člen, protože jediný kdo získal víc jak 5% voličských hlasů byl Vít Střelka, který se 
odstěhoval taktéž. 

21:07 Laura Luisa Palevičová se odpojila z představenstva.  

 

8. Vyhlášení termínu doplňovacích voleb 

Termín doplňovacích voleb byl odložen. Mezní termín vyhlášení voleb je 19.10.2020.  

9. Otevření a přístup MM/posilovna  

Přístup bude všem odepřen kvůli korona virové prevenci jak do MM, tak do posilovny.  

10. Plán akcí na zimní semestr 

Diskutujeme nad tím, jak nahradit výjezdní zasedání, abychom stále udrželi aspoň 
nějaké vazby mezi aktivními členy a zároveň neporušili nařízení, tak aby klub mohl 
aktivně fungovat i přes koronavirovou krizi. Vzhledem k tomu, že jsou veškeré akce na 



kolejích obecně zakázány, neplánujeme žádnou náhradu za výjezdní zasedání ani žádné 
další PR akce. Jedinou výjimkou tvoří LAN párty, která bude probíhat po síti z 
jednotlivých pokojů separátně.  

11. Nové reproduktory do MM a na párty 

Kuba si všiml, že repráky v MM jsou nefunkční, stejně tak jako ty, které využíváme na 
společné párty. Kuba chce posvětit návrh na nákup a výběr repráků do MM (5+1), a 
zároveň chce posvětit návrh na koupi nových mobilních reproduktorů, které nepotřebují 
celý mixážní pult (který jsme měli doteď) na PR párty. Adam doporučil Kubovi zpracovat 
na další představenstvo min. 3 návrhy na každý typ reproduktoru (MM a akce) a poté se 
představenstvo přikloní k nejlepší variantě.  

12. Výjezdní zasedání 

Tento bod byl vyřešen v bodě č. 10. 

13. Jednací řád představenstva 

Jeden z hlavních bodů, proč jednací řád vznikl, bylo elektronické hlasování. Otázkou je, 
jestli chceme nadále využívat obecný řád ze stanov SU nebo bychom si tento řád chtěli 
přetvořit na interní stanovy klubu. Tento bod bude odložen na další představenstvo, až 
budeme zkušenější v těchto směrech, abychom mohli novou stanovu ušít namíru klubu. 
V jednacím řádu jsme definovali postup pro elektronickou komunikaci a hlasování, ale 
představenstvo se dohodlo na tom, že bude postupovat dle SU nejnovějších stanov. 

14. Prostředky na odkup switche EX3400 od Silicon Hillu 

Sillicon Hill naznačil nabídku switche, který by byl vyloučili z majetku po koupi nových 
výkonnějších switchů, které jim nesedí do koncepce sítě. Každopádně postarší switch by 
pomohl na Dejvické koleji pro lepší chod internetu. Náš starý switch na Dejvické koleji by 
se využil v LABu na testování nebo by sloužil jako záložní switch. Tento switch ze Sillicon 
Hillu by posloužil ještě na 5 let, do naší koncepce se hodí víc. Cena je odhadována na 45 
tisíc korun. Tato částka je ještě v jednání pokud Pavel dostane souhlas od 
představenstva pustí na uzdu svoje přesvědčovací a vyjednávací schopnosti, aby cenu 
obrobil tak, aby obě strany byly uspokojeny. Tímto představenstvo navrhuje ke 
schválení rozpočet na koupi switche ve výšce 42. 500,- kč.  

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na koupi switche ze Silicon 
Hillu ve výšce 42. 500,- kč, správcem rozpočtu se stal Martin Květoň.  
 
Osob s hlasovacím právem: 5 



Pro 5  - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

15. Nákup a výměna klimatizace v serverovně 

Pavel Valach přišel s návrhem, kde představil nový typ klimatizace s novým chladivem, 
který podle ISO norem bude vyhovující na několik let do budoucna. Rozpočet by měl 
vystačit jak na dopravu, montáž, tak samotné zařízení.  

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na koupi nové klimatizace do 
serverovny ve výšce 40. 000,- kč, správcem rozpočtu se stala Ivana Šetmaňuková.  
 
Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5  - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

16. Zapůjčení síťových zařízení a majetku klubu Buben 

Hosté, kteří dorazili na představenstvo a pocházejí z klubu Buben začali prezentovat 
všechno, co je možné od nich zapůjčit, protože se budova koleje Buben bude 
rekonstruovat. Chtějí vytvořit protokol na zapůjčené věci, které se předpokládají, že se 
vrátí až bude kolej Buben obnovena i s klubem. Protokol vznikne, aby budoucí generace 
obou klubů věděla odkud věci pocházejí a v budoucnu se mohli věci kompenzovat nebo 
darovat. Nabízejí pivní pípu, PS4 a 7 her k tomu, veškeré vybavení posilovny a mnoho 
dalšího. Představenstvo chce inventární seznam, abychom si mohli vybrat a zjistit, co je 
vlastně v nabídce. Zároveň žádáme protokol, který bude ekvivalentní k nabídce a 
poptávce. Na základě protokolu vypůjčíme věci, které se budou klubu Sincoolka hodit. 
Inventární seznam s protokolem vymezující podmínky zapůjčení bude zaslán klubem 
Buben do konverzace představenstva do 23.10.2020 

17. Různé 

a) Termín další schůze 

Termín další schůze bude 10. 11. 2020. 

b) Lukáš Střelka podává info o karanténě. 

Pokud by někdo potřeboval zajistit na koleji karanténu, bude si ji muset zajistit sám. Navíc 
SUZ nebude dávat slevy na bydlení na koleji, která není plně naplněná, jelikož si studenti 



odložili nástup na kolej. Erazmáků je na koleji taky jen hrstka. Na koleji není zatím žádný 
hospodář/ka. Paní vedoucí koleje se chce vidět se členy představenstva.  

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 22:46.  
 
 
Zapsala Ivana Šetmaňuková 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne __. __.  2019. 


